
 

Protokół Nr XXXI/2018 
z XXXI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubomino 

z dnia 15 listopada 2018 r. 
 

Sesja Rady Gminy odbyła się w Sali narad Urzędu Gminy w Lubominie. 

Początek obrad o godz.: 11:00 – zakończenie 11:53 

 

Stan Rady Gminy - 14 radnych 

Radnych obecnych - 14 radnych 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załącznik nr 1,2 i 3 do nin. protokołu. 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Paweł Miąsko. Przywitał Wójta Gminy Andrzeja Mazura, 

Skarbnika Gminy Marię Wojtczak, Sekretarza Gminy Krystynę Błażewicz, Radcę Prawnego 

Marzenę Sulikowsko-Kołakowską, Pana Tomasza Gładkowskiego Komendanta Komisariatu Policji 

w Ornecie, Pana Sławomira Anuszkiewicza zastępcę Komendanta Komisariatu Policji w Ornecie, 

kierowników jednostek organizacyjnych, radnych oraz sołtysów. Następnie, w oparciu o listę 
obecności, stwierdził prawomocność obrad i przedstawił projekt porządku obrad, który został 

przesłany radnym, wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o działalności Wójta między sesjami. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wnioski i zapytania radnych, sprawy różne. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2018; 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubomino na lata 2018 – 2028; 

c) określenia stawek podatku od nieruchomości; 

d) zmian w statucie Gminy Lubomino; 

e) uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Lubomino z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2019; 

f) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lubomino obręb 

Lubomino; 

g) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lubomino dla 

obrębów Lubomino, Wilczkowo, Wolnica; 

h) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Lubomino obręb Wilczkowo; 

i) wyrażenia opinii w przedmiocie uznania lasu za ochronny; 

6. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych radnych, pracowników UG i kierowników 

jednostek organizacyjnych gminy. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych jednostek z terenu Gminy Lubomino za rok 

szkolny 2017/2018 w tym o wynikach egzaminu gimnazjalnego uczniów. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poprosił o wprowadzenie do porządku obrad jako pkt 5j. projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia „ Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Lubomino”. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod glosowanie w/w wniosek. 



 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Nowy porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o działalności Wójta między sesjami. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wnioski i zapytania radnych, sprawy różne. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2018; 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubomino na lata 2018 – 2028; 

c) określenia stawek podatku od nieruchomości; 

d) zmian w statucie Gminy Lubomino; 

e) uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Lubomino z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2019; 

f) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lubomino obręb 

Lubomino; 

g) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lubomino dla 

obrębów Lubomino, Wilczkowo, Wolnica; 

h) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Lubomino obręb Wilczkowo; 

i) wyrażenia opinii w przedmiocie uznania lasu za ochronny; 

j) uchwalenia „ Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Lubomino”. 

6. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych radnych, pracowników UG i kierowników 

jednostek organizacyjnych gminy. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych jednostek z terenu Gminy Lubomino za rok 

szkolny 2017/2018 w tym o wynikach egzaminu gimnazjalnego uczniów. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie nowy porządek obrad.. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem nowego porządku obrad głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Nowy porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur zabierając głos poinformował, że komisja ds. przyznawania 

stypendiów Wójta Gminy Lubomino w ramach lokalnego programu wspierania uzdolnionej 

młodzieży przyznała stypendia dla trzech studentek i trzech uczennic szkół ponadgimnazjalnych. 

Po czym wyczytał imiona i nazwiska uczennic, które otrzymały stypendium wraz z nazwą szkoły/ 

uczelni do których uczęszczają. Następnie wraz z Przewodniczącym Rady wręczył nagrodzonym 

uczennicom drobne upominki, gratulując osiągnięć w nauce. 

  

Ad.2. Informacja o działalności Wójta między sesjami. 

 

Wójt Andrzej Mazur – przedłożył radzie informację dotyczącą swojej działalności w okresie 

między sesjami tj. od 05.09.2018r. do 15.11.2018r. 

 

Informacja stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 

W związku z przedstawioną informacją zadano następujące pytania. 

 



 

Radny Stanisław Sienkiewicz zwrócił się z pytaniem jaki był końcowy koszt modernizacji gminnej 

drogi Wapnik – Wojciechowo? 

 

Wójt Andrzej Mazur odpowiedział, że modernizacja drogi to koszt 100 tyś. zł. ( 50 tyś zł środki z 

budżetu gminy i 50 tyś. zł dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego). Ponadto poniesiono koszty 

około 300 ton kruszywa, przewozu, wałowania i równiarki. Prace wykonywane były przez 

pracowników Urzędu Gminy. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał czy dostając środki finansowe na taką inwestycję drogową 
można nie zatrudniać firmy tylko we własnym zakresie zakupić materiał i  wykonać pracę? 

 

Wójt Andrzej Mazur wyjaśnił, że według niego można byłoby spróbować negocjować z Urzędem 

Marszałkowskim. Trudno jednak byłoby teraz rozliczyć samą prace. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz stwierdził, że trzeba byłoby pochylić się nad tym, aby takie inwestycje 

wykonywać sposobem gospodarczym. 

Następnie odnośnie pkt. 2 informacji zapytał w które miejsce ma być dostarczone kruszywo? 

 

Wójt Andrzej Mazur odpowiedział, że całe 900 ton zostało rozdysponowane po terenie gminy 

zgodnie z wnioskami. Dodał, że 1/3 została przeznaczona tak jak już wcześniej wspomniał na 

modernizację drogi w Wapniku. Dokładnie nie jest w stanie powiedzieć, ponieważ zajmuje się tym 

Pan Ireneusz Gołębiewski którego niestety nie ma obecnie w pracy. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz powiedział, że do miejscowości Gronowo nie trafiło kruszywo. Czy 

to oznacza, że nie ma takiej potrzeby? 

 

Wójt Andrzej Mazur stwierdził, że bardzo dużo prac wykonano na drogach w Gronowie. Choćby 

podniesiono drogę do Pana  dane zanonimizowano. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zabierając głos powiedział, że na tą drogę nie wyłożono żadnego 

materiału poza tym materiałem, który był zbierany z poboczy. 

 

Wójt Andrzej Mazur wyjaśnił, że została pozyskana pospółka aby podnieść drogę, a na wierzch 

zostało posypane kruszywo. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz powiedział, że po kolejnym objeździe dróg przez komisję może się 
okazać, że ponownie w Gronowie zostanie uszkodzona chłodnica. 

 

Wójt Andrzej Mazur stwierdził, że wszystko jest kwestią tego jak kto jeździ i korzysta z drogi . 

Jeżeli znów popada deszcz i ktoś wywiezie obornik to nie może zagwarantować, że ktoś inny nie 

rozwali chłodnicy. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz powiedział, że idąc tym tokiem myślenia to trzeba byłoby Pana 

Ireneusza Gołębiewskiego obciążyć za uszkodzoną chłodnicę skoro to kwestia tego jak kto jeździ. 

Następnie odnośnie pkt. 5 informacji zapytał w którym miejscu zostały ułożone płyty drogowe 

wykonując zjazdy z dróg w Wolnicy i Rogiedlach? 

 

Wójt Andrzej Mazur odpowiedział, że w Rogiedlach na zjeździe z drogi powiatowej na gminną a 

w Wolnicy na zjeździe z drogi powiatowej na gminną k/o Pana dane zanonimizowano. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zabierając głos powiedział, że pytał wcześniej o kruszywo ponieważ 
część drogi k/o Pani  dane zanonimizowano w Różyniu nie została ukończona tj. około 200 metrów. 

 



 

Wójt Andrzej Mazur powiedział, że jeżeli będą wnioski to trzeba będzie je realizować. 
 

Radny Stanisław Sienkiewicz zwrócił się z pytaniem jak wygląda kwestia żłobka? Gdzie będzie 

umiejscowiony i ile gmina będzie musiała dołożyć środków finansowych? 

 

Wójt Andrzej Mazur odpowiedział, że żłobek powstanie w Rogiedlach. Przez dwa lata gmina nie 

dokłada żadnych środków finansowych.  Na dzień dzisiejszy jeśli zostanie podpisana umowa to 

trzeba będzie utrzymać miejsca żłobkowe przez kolejne dwa lata. 

 

Radna Joanna Kalamarska zapytał ile będzie miejsc w żłobku? 

 

Wójt Andrzej Mazur powiedział, że żłobek będzie miał 8 miejsc. 

 

Radny Adam Wieczorek zapytał dlaczego projekt jest realizowany przez Wojewódzki Urząd Pracy? 

 

Wójt Andrzej Mazur odpowiedział, że to Wojewódzki Urząd Pracy rozpisał konkurs i to on 

dysponuje środkami unijnymi. Dodał, że warunki będą takie iż rodzice tych ośmiorga dzieci które 

będą uczęszczać do żłobka muszą wrócić do pracy z bezrobocia bądź urlopu wychowawczego. Tylko 

w takich sytuacjach będą mogli dzieci oddać do żłobka, który będzie za darmo a stawka żywieniowa 

będzie wynosiła 13 złotych. Na dzień dzisiejszy trwają jeszcze negocjację i nie ma podpisanej 

umowy. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz  zwrócił się z pytaniem czy są już jakieś osoby zainteresowane? 

 

Wójt Andrzej Mazur powiedział, że na dzień dzisiejszy jest już więcej zainteresowanych niż miejsc. 

 

Radna Joanna Kalamarska zapytała czy oprócz miejsc nieodpłatnych przewiduje się miejsca 

odpłatne? 

 

Wójt Andrzej Mazur wyjaśnił, że wszystko zależy od tego jaka będzie frekwencja. Grupa z jednym 

opiekunem wynosi osiem osób. Dwie grupy wiążą się z kolejnym zatrudnieniem opiekuna. Zakładane 

jest, że żłobek czynny będzie do 10 godzin w związku z czym kwestia zatrudnienia jednego 

pracownika to i tak więcej niż etat. 

 

Radny Adam Wieczorek zapytał czy dowóz będą musieli zapewnić rodzice? 

 

Wójt Andrzej Mazur odpowiedział, że tak. Dodał, że przed każdym wejściem dziecka do grupy  

żłobkowej jest tak zwany „filtr” tzn sprawdza się czy dziecko jest zdrowe. Jeżeli okaże się, że nie to 

rodzic zabiera dziecko do domu. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zwrócił się z pytaniem jakie środki były wydatkowane na obchody 

100 -lecie odzyskania przez Polskę niepodległości. 

 

Wójt Andrzej Mazur poinformował, że głównie to stowarzyszenia wydatkowały środki finansowe, 

które wcześniej pozyskały w ogłaszanych konkursach przez Urząd Gminy. Stowarzyszenie „ Nasze 

Marzenie” zorganizowało z tej okazji koncert chóru opłacony z budżetu gminy w ramach konkursu. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał gdzie odbył się koncert? 

 

Wójt Andrzej Mazur odpowiedział, że koncert odbył się w centrum rekreacyjno – konferencyjnym 

„ŚLADAMI NAPOLEONA” w Lubominie. 
 

 



 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z ostatniej sesji przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.4. Wnioski i zapytania radnych. 

 

Radny Józef Karpiński odnośnie żłobka zapytał czy po 4 latach będzie on już płatny? 

 

Wójt Andrzej Mazur wyjaśnił, że jeżeli będzie ponad ośmioro dzieci przyjęte to tylko z 

odpłatnością. Gdy zostanie podpisana umowa to rada będzie musiała przyjąć statut żłobka i uchwałę 
o odpłatnościach za pobyt i wyżywienie dziecka. W statucie będzie wszystko określone. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz odnośnie drogi powiatowej w Gronowie. Środki, które powiat 

przeznaczył na tą drogę zostały niewykorzystane czy w przyszłym budżecie są jeszcze środki 

dodatkowe przeznaczone na tą drogę, która prawdopodobnie nie dostanie dofinansowania? 

 

Wójt Andrzej Mazur odpowiedział, że to pytanie Pan Radny będzie miał okazję zadać na kolejnej 

sesji Panu Staroście, który powiedział że przyjedzie na I Sesję Rady Gminy, aby określić zasady 

współpracy pomiędzy gminą a powiatem. Pan Starosta jest autorem budżetu na rok 2019, którego 

jeszcze nikt nie zna. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał czy droga w miejscowości Krzykały w Gminie Orneta została 

wykonana? 

 

Radny Powiatowy Wojciech Michańczyk odpowiedział, że droga została częściowo wykonana tj. 

na tyle ile starczyło środków finansowych. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zwrócił się z pytaniem czy kolejka na remont kolejnych dróg idzie 

dalej skoro w Gronowie droga nie została wykonana? 

 

Radny Powiatowy Wojciech Michańczyk wyjaśnił, że z kolejki droga w Gronowie nie wypada 

jedynie przesuwa się w czasie. Ponadto dodał, że nic nie jest również przesądzone jeśli chodzi o 

dofinansowanie inwestycji na tej drodze. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy czy to prawda, że ma zamiar 

reorganizować Urząd Gminy oraz że w tej reorganizacji ma się znaleźć syn Przewodniczącego 

Komisji Budżetu i Finansów? 

 

Wójt Andrzej Mazur odpowiedział, że jak wygra konkurs to się znajdzie. Dodał, że na pewno będą 
ogłaszane konkursy na wolne stanowiska w związku z czym każdy kto będzie miał odpowiednie 

kwalifikacje będzie miał prawo w takim konkursie wystartować. Poinformował, że  słyszał już takie 

przecieki w kampanii, że syn Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów ma już zapewnioną 
pracę w Urzędzie Gminy, co jest wielkim kłamstwem na użytek wyborów. Było to nie pierwsze 

kłamstwo, które się pojawiło w kampanii wyborczej. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał czy będą odchodziły jakieś osoby z Urzędu Gminy? 

 

Wójt Andrzej Mazur poinformował, że są to sprawy osobowe o których nie będzie mówił. Dodał, 

że na dzień dzisiejszy jest wolne miejsce w Referacie Rolnictwa. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poinformował, że otrzymał pismo z Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Lidzbarku Warmińskim w sprawie rozliczenia dotacji z przeznaczeniem na zakup 

specjalistycznego sprzętu medycznego. 



 

 

Wójt Andrzej Mazur dodał, że jeżeli jest ktoś zainteresowany to dokładne sprawozdanie z 

rozliczenia dotacji przedkłada na dzisiejszej sesji do wglądu. 

 

 

Ad. 5a. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2018. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poinformował, że  Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie przy 6 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym”. 

Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie przy 7 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym”. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 3 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym”. 

Komisja Kultury, Oświaty i Promocji Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

jednogłośnie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 2. 

 

Uchwała Nr XXXI/210/2018 z dnia 15 listopada 2018 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Lubomino na rok 2018 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad. 5b. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lubomino na lata 2018 – 2028. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poinformował, że wszystkie komisje zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Uchwała Nr XXXI/211/2018 z dnia 15 listopada 2018 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lubomino na lata 2018 – 2028 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5c. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poinformował, że: 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 6 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym”. 

Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie przy 7 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym”. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 3 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym”. 

Komisja Kultury, Oświaty i Promocji Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, przeciw – 1, 

wstrzymało się – 1. 



 

 

Uchwała Nr XXXI/212/2018 z dnia 15 listopada 2018 roku w sprawie określenia stawek podatku 

od nieruchomości stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

Ad.5d. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy Lubomino. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poinformował, że wszystkie komisje zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Uchwała Nr XXXI/213/2018 z dnia 15 listopada  2018 roku zmian w statucie Gminy Lubomino 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

Ad.5e. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy 

Lubomino z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poinformował, że: 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 5 głosach „za” i 2 

głosach „wstrzymujących”. 

Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie przy 7 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym”. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 3 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym”. 

Komisja Kultury, Oświaty i Promocji Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 5 głosach 

„za: i 1 glosie „wstrzymującym”. 

 

Radna Joanna Kalamarska zapytała co z udziałem członka Komisji Kultury, Oświaty i Promocji 

Gminy w pracach komisji oceniającej oferty składane przez  stowarzyszenia? 

 

Wójt Gminy odpowiedział, że zobowiązuje się iż będzie zawsze powoływał do komisji kogoś z 

Komisji Kultury, Oświaty i Promocji Gminy w ramach osób z głosom doradczym. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Uchwała Nr XXXI/214/2018 z dnia 15 listopada 2018 roku w sprawie uchwalenia Rocznego 

programu współpracy Gminy Lubomino z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art.3 ust.3 o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

Ad.5f. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Lubomino obręb Lubomino. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poinformował, że: 



 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 5 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym” . 

Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie przy 6 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym”. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 3 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym”. 

Komisja Kultury, Oświaty i Promocji Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Kierownik RGKiT Wojciech Michańczyk poprosił, aby zgodnie z prośbą projektanta rada 

przegłosowała również oddzielnie każdy załącznik do uchwały. Jeden z nich dotyczy rozstrzygnięcia 

uwag wniesionych do projektu planu a drugi w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji 

zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej.    

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poddał pod głosowanie załącznik nr 1 do uchwały w sprawie 

uwag wniesionych do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem załącznika nr 1 do uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  Załącznik nr 1 do uchwały przyjęto jednogłośnie 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poddał pod głosowanie załącznik nr 2 do uchwały w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie realizacji i zapisanych w planie zagospodarowania przestrzennego 

inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych Gminy Lubomino 

oraz zasadach ich finansowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem załącznika nr 2 do uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  Załącznik nr 2 do uchwały przyjęto jednogłośnie 

 

Uchwała Nr XXXI/215/2018 z dnia 15 listopada 2018 roku w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lubomino obręb Lubomino załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

Ad.5g. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Lubomino dla obrębów Lubomino, Wilczkowo, Wolnica. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poinformował, że: 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 5 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym” . 

Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie przy 6 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym”. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 3 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym”. 

Komisja Kultury, Oświaty i Promocji Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poddał pod głosowanie załącznik nr 1 do uchwały w sprawie 

uwag wniesionych do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem załącznika nr 1 do uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  Załącznik nr 1 do uchwały przyjęto jednogłośnie 



 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poddał pod głosowanie załącznik nr 2 do uchwały w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie realizacji i zapisanych w planie zagospodarowania przestrzennego 

inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych Gminy Lubomino 

oraz zasadach ich finansowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem załącznika nr 2 do uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  Załącznik nr 2 do uchwały przyjęto jednogłośnie 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Uchwała Nr XXXI/216/2018 z dnia 15 listopada2018 roku w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lubomino dla obrębów Lubomino, Wilczkowo, Wolnica 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad.5h. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lubomino obręb Wilczkowo. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poinformował, że: 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 5 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym” 

Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie przy 6 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym”. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 3 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym”. 

Komisja Kultury, Oświaty i Promocji Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 1. 

 

Uchwała Nr XXXI/217/2018 z dnia 15 listopada2018 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lubomino obręb Wilczkowo 

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

Ad.5i. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie uznania lasu za ochronny. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poinformował, że wszystkie komisje zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Uchwała Nr XXXI/218/2018 z dnia 15 listopada2018 roku w sprawie w sprawie wyrażenia opinii 

w przedmiocie uznania lasu za ochronny załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad.5j. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „ Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Lubomino”. 



 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poinformował, że wszystkie komisje zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Uchwała Nr XXXI/219/2018 z dnia 15 listopada2018 roku w sprawie uchwalenia „ Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Lubomino” załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad.6. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych radnych, pracowników UG i 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poinformował, że analiza oświadczeń majątkowych 

złożonych przez Radnych Gminy Lubomino, kierowników jednostek organizacyjnych, 

Przewodniczącego Rady oraz Wójta Gminy Lubomino nie wykazała nieprawidłowości. Wszystkie 

oświadczenia majątkowe zostały złożone w terminie. 

 

Ad.7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych jednostek z terenu Gminy Lubomino 

za rok szkolny 2017/2018 w tym o wynikach egzaminu gimnazjalnego uczniów. 

 

Nie było pytań do informacji. 

 

Na zakończenie głos zabrał Wójt Gminy Andrzej Mazur. W związku z zakończeniem kadencji 

Rady Gminy 2014 -2018 w imieniu mieszkańców, pracowników Urzędu Gminy oraz swoim 

podziękował radzie a w szczególności Panu Przewodniczącemu za 4 lata owocnej współpracy.  

Następnie wręczył Przewodniczącemu Rady Pawłowi Miąsko podziękowania wraz z drobnym 

upominkiem. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko również podziękował wszystkim za udaną i zawsze życzliwą 
współpracy po czym wręczył wszystkim radnym pamiątkowe podziękowania. 

 

Ad.8.Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko  po wyczerpaniu porządku obrad dokonał zamknięcia XXXI 

zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

 

 

 

 

 

 

Protokolant:        Przewodniczący Rady Gminy 

Ilona Basałygo                                   Paweł Miąsko 
 

 

 

 

 

 

 

* Pełny przebieg sesji odzwierciedla zapis dźwiękowy znajdujący się na stanowisku ds. obsługi rady gminy. 


